
 

 
Stanovisko představenstva k protinávrhu: 
 
Představenstvo obdrželo dne 24.4.2025 protinávrh akcionáře Milana Husníka, nar. 
15.9.1965, s bydlištěm Tatarkova 722, Praha 4, 149 00, protinávrh je akcionářem 
navržen k bodu programu valné hromady – „10. Schválení nabytí vlastních akcií 
Společnosti“.  
 
Představenstvo se vyjadřuje k návrhu Milana Husníka tak, že přijetí návrhu 
nedoporučuje. 
 
Představenstvo jednak upozorňuje na formální nedostatky návrhu ve smyslu, že návrh 
odkazuje na jiné navrhované usnesení valné hromady, v případě jeho přijetí by tedy 
pravděpodobně nastala situace, kdy by text návrhu usnesení nebyl srozumitelný, resp. 
vykonatelný. 
 
Představenstvo dále uvádí, že není vhodné omezovat počet akcií, které akcionáři mají 
možnost v rámci odkupu vlastních akcií společnosti odprodat. Představenstvo 
připomíná, že jedním z důvodů představenstvem navrženého odkupu vlastních akcií 
společnosti je umožnit akcionářům zpeněžit svoji investici ve společnosti a případně 
ukončit svoji účast ve společnosti. Představenstvo se domnívá, že zejména pro 
akcionáře vlastnící menší počet akcií nemá prodej jejich akcií s omezením hranice 43 
% z jím vlastněných akcií smysl. Proto představenstvo nesouhlasí se stropem 
omezujícím akcionáře při odprodeji svých akcií.  
 
Z hlediska ceny odkupu navržené Milanem Husníkem představenstvo nesouhlasí 
s názorem akcionáře, že cena 30 Kč za akcii společnosti je přiměřenou cenou, která 
odpovídá reálné hodnotě obchodního jmění. V současnosti tato cena převyšuje čisté 
obchodní jmění připadající na jednu akcii. Představenstvo navíc uvádí, že není možné 
ve vztahu ke stanovení vhodné ceny pouze vydělit vlastní jmění společnosti počtem 
akcií. Představenstvo při návrhu ceny výkupu akcií 20 Kč/akcii zohlednilo potřeby 
společnosti udržet nadále svoji činnost, společnost musí být i nadále schopna 
financovat doposud nedokončené soudní spory, jichž se účastní, či na jejichž průběhu 
má Společnost zájem, jak jsou uvedené aktivity Společnosti podrobně specifikovány 
ve výroční zprávě Společnosti. 
 
Je nutné upozornit, že uvedené spory nevedou automaticky ke zvýšení vlastního jmění 
společnosti, jak představenstvo upozornilo, je reálné a obezřetné očekávat i neúspěch. 
Rovněž je nutné zohlednit, že společnost čelí významnému soudnímu sporu 
v bahamském společenství, jak je o tomto podána informace ve výroční zprávě. 
Představenstvo při stanovení ceny 20 Kč/akcii zohlednilo ve svém návrhu uvedené 
skutečnosti a také další známé náklady.  Především v roce 2025 dojde k výplatě 
spojené s odměnou likvidátorům, v rámci dceřiných společností se poskytují peněžní 
prostředky na úhradu nákladů řízení v zahraničním soudním sporu a hodnotu vlastního 
jmění aktuálně snižuje také kurz USD. Proto také považuje představenstvo jím 
navrženou cenu odkupu za spravedlivou a přiměřenou.  
 



Na závěr lze uvést, že akcionáři nemají povinnost své akcie za navrženou cenu 
společnosti odprodat, akcionářům vzniká právo, které mohou svobodně využít nebo 
se odkupu neúčastnit. Akcionáři mohou rovněž odprodat jen část svých akcií. 
S ohledem na uvedené představenstvo rovněž odmítá úvahy Milana Husníka o 
zneužití postavení osoby ovládající společnost. 


